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Transportudvalget har i brev af 17. februar 2014 stillet mig følgende spørgsmål 

420 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 

ønske fra Mike Legarth (KF). 

Spørgsmål nr. 420: 

Ministeren bedes i forlængelse af svar på TRU alm. del spørgsmål 288 om det 

planlagte ansøgningsforløb vedrørende refusionsmodel for jernbaneoperatører 

ved overgangen til ERTMS oplyse, hvorfor der næsten 11 måneder efter indgå-

elsen af denne aftale endnu ikke er blevet ansøgt til EU-Kommissionen om 

godkendelse af den danske model for denne refusion? 

Svar: 

Jeg har forelagt spørgsmålet for Banedanmark, som oplyser, at: 

”De 11 måneder siden transportaftalen af 21. marts 2013 har været anvendt til 

opstilling og finpudsning af en refusionsmodel, som derpå er blevet drøftet 

med Kammeradvokaten. Derefter er der på Kammeradvokatens anbefaling 

fortaget en pre-notifikation over for EU-Kommissionen. Pre-notifikationen har 

dannet grundlaget for den indledende dialog med EU-Kommissionen forud for 

dennes beslutning om notificering af sagen.” 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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